
 
 

 

 

Wnioski z pierwszego spotkania temat „poczekalni PKS”  i dostępności komunikacyjnej Mrągowa, 

które odbyło się 26 kwietnia 2023 r. w HOTELU ANEK w Mrągowie 

 

• Wniosek o przekazanie niniejszych wniosków władzom miasta i radnym;  

• Zamieszczenie ich w „Magazynie Mrągowskim” lub podane do wiadomości dla wszystkich mieszkańców 

poprzez władze miasta oraz na stronie fundacji „Złap Rozwój”; 

 

1. Przeprowadzone 26.04 spotkanie, jest wstępną rozmową, zdaniem uczestników powinna odbyć się 

kolejna debata z udziałem władz miasta, radnych oraz osób zainteresowanych oraz władnych w 

decydowaniu o połączeniach wewnątrz powiatowych i międzymiastowych. 

2. Powinien powstać dworzec autobusowy główny, którego celem było by: 

- postoje i odjazdy wszelkich przewoźników zatrzymujących się w Mrągowie 

- umożliwienie przesiadek w jednym miejscu  

- stworzenie małej poczekalni dla pasażerów (toaleta) – pasażerowie to: uczniowie, studenci, osoby starsze, 

osoby leczące się w Biskupcu i Olsztynie, osoby dojeżdżające do pracy, osoby celowo rezygnujące  z prywatnego 

transportu, turyści; 

- stworzenie punktu informacyjnego, z informacjami  o odjazdach i połączeniach z Mrągowa do Mrągowa; 

- budynek i teren wokół dworca PKP- jako rekomendowane miejsce na potencjalny dworzec; 

- w przyszłości dworzec ten byłby wspólnym dla dworca PKP, jak ruszą połączenia koleją; 

- wniosek do Rady o zabezpieczenie środków w w projekcie budżetu miasta już na 2024 rok (np. projekt dworca 

autobusowego przy ul. Kolejowej); 

3) do czasu realizacji docelowego dworca, utworzenie dworca tymczasowego z zapleczem sanitarnym(typu  

kontener) 

4) Przystanek przy Ul. Skłodowskiej powinien być przystankiem tylko dla autobusów miejskich, ponieważ 

stwarza on zagrożenie w ruchu drogowym, osoby pakujące bagaż do autobusów, podjeżdżające taksówki itd., 

zbyt blisko skrzyżowania; 

5) wszystkie przystanki w mieście powinny być lepiej zabezpieczone – chodzi o warunki atmosferyczne, 

bezpieczeństwo pasażerów; 

6) władze miasta powinny podjąć rozmowy z odpowiednimi władzami i miejscowościami, tak by powstało 

połączenie Mrągowo – Biskupiec i Biskupiec – Mrągowo ( z uwagi na dojazd do szpitali, przychodni, pracy – z 

których korzystaj ha mieszkańcy Mrągowa) 

7)Uwzględniając wnioski z pkt 6 oraz z niniejszego sądzimy, iż istnieje realna i pilna potrzeba utworzenia 

połączeń Mrągowa z sąsiadującymi miejscowościami, w powiecie większość miejscowości nie posiada połączeń 

transportu zbiorowego  (np.  Boże, Budziszki, Popowo Salęckie, Grabowo,  Warpuny, Zyndaki, Karwie). 

Mieszkańcy zmuszeni są korzystać z taksówek, pomocy sąsiedzkiej lub autobusów szkolnych a w okresach feerii i 

wakacji są wyłączeni komunikacyjnie.  Wniosek do Samorządu Miasta o zainicjowanie rozmów i porozumień w 

tej sprawie z innymi samorządami oraz włączanie Fundacji Złap Rozwój, w proces prowadzonych działań.   

Należy podjąć pilne działania w tej sprawie włączające samorządy  powiatu i gmin.  

 

 

 


